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Z A P I S N I K 
 
4. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 16. marca 2023, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 33 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran 
Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario 
Steffé, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković in Roberta Vincoletto. 

 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: v. d. direktorice občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe 
za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 
 
1. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 23. februarja 

2023 
 

2. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN »Zahodna 
gospodarska obrtna in razvojna cona Srmin II. faza« - prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 
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3. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje »Večstanovanjska 
stavba s poslovnimi prostori ob Dolinski cesti v Kopru« - prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 
 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in izvajanju javne službe 
pomoči družini na domu v Mestni občini Koper – prva obravnava s predlogom za skrajšani 
postopek 

 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju denarnih socialnih 

pomoči v Mestni občini Koper – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

6. Poročanje v zvezi s postopkom za vzpostavitev sistema sušenja komunalnega blata    
 

6/1Predlog sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za projekt  
»Vstopna točka za raziskovanje Kraškega roba in zelenega podeželja« (kratek naziv: »Kraški 
rob«) 
 

7. Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih Mestne občine 
Koper 

 
7/1Predlog Sklepa o izdaji soglasja Javnemu zavodu za lekarniško dejavnost Obalne lekarne 

Koper k nakupu prostora v objektu Zeleni park II 
 
8. Predlog Sklepa o določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 

»Priznanje 15. maj« za leto 2023 
 

9. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

10. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
  

11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran 
Pavić, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
23. FEBRUARJA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi sta sodelovala Stafanija Rajčić Sedlarević in Jure Colja, člana Občinskega sveta ter 
Alenka Plahuta, vodja Službe za občinski svet in krajevne skupnosti. 
 
Po opozorilu Jureta Colje, člana občinskega sveta, da v predlogu zapisnika v 10. točki manjkajo 
vprašanja, ki jih je pisno vložil na 3. redni seji, je župan na glasovanje dal predlog zapisnika z 
zahtevano dopolnitvijo Jureta Colje. 
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Občinski svet JE POTRDIL (32 prisotnih – 21 za, 0 proti) zapisnik 3. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 23. februarja 2023, v predloženem besedilu z navedeno 
dopolnitvijo pri točki 10 »Vprašanja, pobude in predlogi članov občinskega sveta«.  
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OPPN 
»ZAHODNA GOSPODARSKA OBRTNA IN RAZVOJNA CONA SRMIN II. FAZA« - PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo So člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljali so: mag. Patrik Peroša in Jadranka Šturm Kocjan, člana Občinskega sveta ter mag. 
Matjaž Marsič, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 

OPPN »Zahodna gospodarska obrtna in razvojna cona Srmin II. faza« - prva obravnava  
 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
ZA:  Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (33 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 



4/17 

Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN »Zahodna 
gospodarska obrtna in razvojna cona Srmin II. faza« 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Pred glasovanjem je mag. Patrik Peroša, član Občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje OPPN »Zahodna 
gospodarska obrtna in razvojna cona Srmin II. faza« v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE 
»VEČSTANOVANJSKA STAVBA S POSLOVNIMI PROSTORI OB DOLINSKI CESTI V KOPRU« - 

PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo So člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 22 za, 11 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 

»Večstanovanjska stavba s poslovnimi prostori ob Dolinski cesti v Kopru« - prva 
obravnava.  
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2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič,  

Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković 

 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (33 prisotnih – 22 za, 11 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje »Večstanovanjska stavba s 
poslovnimi prostori ob Dolinski cesti v Kopru« 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, 

Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković 

 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Pred glasovanjem je Boris Popovič, član Občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 22 za, 11 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
»Večstanovanjska stavba s poslovnimi prostori ob Dolinski cesti v Kopru« v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, 

Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković 
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Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ORGANIZACIJI IN 
IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE POMOČI DRUŽINI NA DOMU V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 
1. Sprejme se Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in 

izvajanju javne službe pomoči družini na domu v Mestni občini Koper – prva 
obravnava  

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in izvajanju javne službe 
pomoči družini na domu v Mestni občini Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
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V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in izvajanju javne 
službe pomoči družini na domu v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O DODELJEVANJU 
DENARNIH SOCIALNIH POMOČI V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju 

denarnih socialnih pomoči v Mestni občini Koper – prva obravnava  
 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 
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PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju denarnih socialnih pomoči v 
Mestni občini Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 32 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju denarnih 
socialnih pomoči v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

POROČANJE V ZVEZI S POSTOPKOM ZA VZPOSTAVITEV SISTEMA  
SUŠENJA KOMUNALNEGA BLATA 

  
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Uvodno besedo sta kot predlagatelja točke, podala Aleš Bržan, župan in Boris Popovič, vodja 
Kluba občinskih svetnikov Koper je naš. 
 
V nadaljevanju so poročali še: Davor Briševac, direktor JP Marjetica Koper, d.o.o. - s.r.l., Dušan 
Lozinšek, odv. Boštjan Grešak, univ.dipl.prav. in doc. dr. Boštjan Ferk. 
 
V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, Vlado Krivec, Stefanija Rajčić Sedlarević, Zoran Pavić, 
6Janez Starman, Jure Colja, Jasna Softić, Mojca Kačinari, Jadranka Šturm Kocjan, mag. Patrik 
Peroša, Ermin Huremovič in Alberto Scheriani. 
 
Odgovore na vprašanja, postavljena v razpravi sta podala Aleš Bržan, župan in Davor Briševac, 
direktor JP Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l.. 
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Po razpravi je župan odredil 10. minutni odmor za pripravo oz. oblikovanje sklepa 
 

X X X 
 
Po odmoru je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 33 svetnic in svetnikov.  
 
Aleš Bržan, župan je članom in članicam Občinskega sveta predstavil predlog sklepa, ki sta ga 
oblikovala predlagatelja točke in se glasi: »Občinski svet Mestne občine Koper predlaga javnemu 
podjetju Marjetica Koper, d.o.o./s.r.l., da pred polnim zagonom sušilnice blata, pridobi soglasje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper, na podlagi poročila o poskusnem obratovanju« in odprl 
razpravo o predlogu sklepa.« 
 
O predlogu sklepa ni razpravljal nihče. 
 
Dr. Boštjan Aver, predsednik Nadzornega sveta Marjetice Koper, d.o.o.-s.r.l., je župana zaprosil za 
besedo. Župan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta predlagal občinskemu svetu, da o tem 
odloči.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet daje dr. Boštjanu Averju, predsedniku Nadzornega sveta Marjetice Koper, 
d.o.o. – s.r.l.. Razprava lahko traja največ 5 minut. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper predlaga javnemu podjetju Marjetica Koper, 
d.o.o./s.r.l., da pred polnim zagonom sušilnice blata, pridobi soglasje Občinskega sveta 
Mestne občine Koper, na podlagi poročila o poskusnem obratovanju« in odprl razpravo o 
predlogu sklepa. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Anja Pečič, 
Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI:  / 
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Ad 6/1 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA ZA PROJEKT »VSTOPNA TOČKA ZA RAZISKOVANJE KRAŠKEGA ROBA IN 

ZELENEGA PODEŽELJA« (KRATEK NAZIV: »KRAŠKI ROB«) 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETAR ZIRALDO, vodja Službe za investicije 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za projekt 
»Vstopna točka za raziskovanje Kraškega roba in zelenega podeželja« (kratek naziv: 
»Kraški rob«), v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 
Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV PREDŠOLSKE VZGOJE V JAVNIH VRTCIH 
MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
Uvodno besedo je podal Aleš Bržan, župan. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 
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V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, Mojca Kačinari, Jure Colja, Patrik Peroša, Jadranka 
Šturm Kocjan in Boris Popovič, člani Občinskega sveta ter Aleš Bržan, župan 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 18 za, 11 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih Mestne 
občine Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario 
Steffè, Roberta Vincoletto 
 

PROTI: Jure Colja, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Alan Medveš, Anja Pečič, Boris 
Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Lana Udoni, Dražen Vidaković 

 
Ad 7/1 

 
PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA JAVNEMU ZAVODU ZA LEKARNIŠKO DEJAVNOST 

OBALNE LEKARNE KOPER K NAKUPU PROSTORA V OBJEKTU ZELENI PARK II  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
V razpravi so sodelovali: Mojca Kačinari, predsednica Odbora za finance in gospodarstvo, Mirjam 
Lemut, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, mag. Patrik Peroša, mag. Alan Medveš in 
Janez Starman, člana Občinskega sveta 
 
Aleš Bržan, župan, je glede na negativno mnenje Odbora za finance in gospodarstvo in Odbora za 
družbene dejavnosti ter kot je izhajalo iz razprave, da člani občinskega sveta ne podpirajo 
predlaganega sklepa, predlagal Občinskemu svetu, da sprejeme nov sklep, in sicer: 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper soglaša z umestitvijo nove lekarne v organizaciji 
javnega zavoda Obalne lekarne Koper na širšem območju Zelenega parka II v Kopru.  

 
2. Občinski svet Mestne občine Koper nalaga županu, da skupaj z javnim zavodom Obalne 

lekarne Koper poišče ustrezne prostore oziroma preveri razpoložljivost prostorov, ki so 
primerni za izvajanje lekarniške dejavnosti, in se nahajajo na območju iz prve točke tega 
sklepa. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

I. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (30 prisotnih - 0 za, 19 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P  
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Sprejme se Sklep o izdaji soglasja Javnemu zavodu za lekarniško dejavnost Obalne 
lekarne Koper k nakupu prostora v objektu Zeleni park II, v predloženem besedilu. 
 
ZA: / 
 
PROTI: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan 

 
II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih - 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper soglaša z umestitvijo nove lekarne v 
organizaciji javnega zavoda Obalne lekarne Koper na širšem območju Zelenega 
parka II v Kopru.  

 
2. Občinski svet Mestne občine Koper nalaga županu, da skupaj z javnim zavodom 

Obalne lekarne Koper poišče ustrezne prostore oziroma preveri razpoložljivost 
prostorov, ki so primerni za izvajanje lekarniške dejavnosti, in se nahajajo na 
območju iz prve točke tega sklepa. 

 
3. Ta sklep velja takoj. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE OBČINE 
KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2023 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 

POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja  
GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, predsednica Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE, po ponovljenem glasovanju, SPREJEL (30 prisotnih – 30 za) Sklep o 
določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« za 
leto 2023 v predloženem besedilu. 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna 
Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za) Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris 
Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za) Sklep o vzpostavitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Boris 
Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 
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PROTI: / 

 
Ad 11 

 
PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  
 

SKLEP 
 
Za člane Sveta Osnovne šole Koper – predstavnike Mestne občine Koper se imenujejo: 
 

- Diana Palčič,  
- Fausto Furlanič,  
- Mirela Tabaković. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  
 

SKLEP 
 
Za članici Sveta Ente pubblico di istruzione ed educazione – Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Giardino d’infanzia Delfino blu – predstavnici Mestne občine 
Koper se imenujeta 
 

- Ana Ugrin,  
- Anamaria Udovič. 

 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Bel, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 12 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 

Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 

mag. PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
1. Imam eno vprašanje in eno pobudo. Namreč, danes …. Najprej z vprašanjem: danes sem 

opozoril, da pri opremljanju komunalne infrastrukture na območju Srmina bi morali najprej 
se osredotočiti za izgradnjo štiripasovnice, Bertoške vpadnice, pa me zanima, v kakšni fazi 
izgradnje te ceste oz. spremembe te ceste dvopasovnice v štiripasovnico smo, v kakšni fazi 
smo. Ker namreč celostna strategija prometa, celostna prometna strategija Mestne občine 
Koper govori, da bi to moglo biti urejeno že v letu 2022 in ravno tako v operativnem načrtu 
pristojnega ministrstva ravno tako piše, da bi moralo biti že urejeno v letu 2022. Tako, da me 
zanima, v kakšni fazi smo oz. kdaj pričakujemo lahko, da bo ta cesta urejena in promet se 
tudi izboljšal? 

 
2. Kar se pa tiče pobude bi se navezal na dopis, ki smo ga dobili iz strani direktorja Javnega 

stanovanjskega sklada. Najprej bi se seveda zahvalil, da smo dobili izčrpno poročilo. Glede na 
to, da je notri v zaključku dopisa zapisano, da je ministrstvo pripravljeno stališče spremeniti 
in potrditi, da so projektne rešitve primerne in ustrezajo vsem veljavnim predpisom, bi dal 
pobudo, da se tudi ta dopis od ministrstva pridobi, nam ga predloži, tako, da dejansko zadevo 
zaključimo in vemo, da vse poteka tako kot smo pač slišali in videli. 

 
mag. ALAN MEDVEŠ, član Občinskega sveta: 
 
Me veseli, da smo pač uspešno zaprli poglavje z Obalnimi lekarnami, in da bo zdaj stekel ta 
projekt bolj transparentno in v korist naših prebivalcev, bom rekel, ker so odjemalci lekarniških 
storitev tudi drugi, ki pridejo v naše mesto.  
 
Bi pa na tem mestu imel eno, v bistvu, združeno pobudo, in sicer ena je za vas, gospod župan, in 
to je, da glede na sklep, ki smo ga sprejeli, da v skladu s 23 alinejo 27. člena Občinskega sveta 
nam na vsaki seji poročate, kako napreduje projekt iskanja ustreznega prostora za Obalne 
lekarne in da glede zapleta, ki je pa nastal zaradi česar nismo bili zmožni doseči soglasja za 
sprejem tistega sklepa, ker je bil posel malo »osivljen«, če tako rečem,  da naslovimo pobudo na 
Nadzorni odbor občine, da izvede pregled, kaj se je v tistem postopku dogajalo in zgodilo.  
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
Gre za eno stvar, za katero sem se jaz vmes še sicer nekaj pozanimal, ne. Odgovore sem dobil, ma 
bom vseeno podal vprašanje. 
 
Gre za najem dvorane sv. Frančiška Asiškega in najem male dvorane v gledališču. In sicer 
najboljše, da preberem situacijo, kaj se je zgodilo, tako, da bi potem na koncu imel vprašanje, in 
sicer v mesecu marcu smo v občinskem odboru SDS Koper stopili v kontakt s TIC-em zaradi 
interesa po najemu dvorane sv. Frančiška Asiškega. Gre za predstavitev knjige v organizaciji 
Zbora za Republiko (torej ne v organizaciji stranke), plačnik pa bi res bil Mestni odbor SDS 
Koper. Ne gre torej za politični ali strankarski dogodek, ampak za kulturni dogodek. Torej, sprva 
je kazalo, da bo najem možen, kasneje pa nam je bilo rečeno, da najem prostora ni mogoč, ker gre 
za politično konotacijo. Rečeno nam je bilo tudi naj pošljem uradno prošnjo, nakar bodo videli 
kaj se da narediti, a obenem naj izpostavim, so pač izpostavili, da so pravila pač taka, kljub temu, 
da bi jaz prošnjo poslal. Zaradi dogodka, ki ga bom opisal v nadaljevanju pa sem se odločil, da pri 
prošnji ne bom vztrajal, torej, to kar so oni zahtevali na mail, in se v izogib temu, da bi nič krivi 
zaposleni imeli težave, preko maila zahvalil za pojasnila in zadevo zaključil.  
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Glede na to, da je cenik javno dostopen in da lahko dvorano najame vsak, me zanima zakaj 
političnim strankam najem ni dovoljen, čeprav gre za predstavitev knjige, organizator pa ne bi 
bila, kot rečeno, politična stranka. V telefonskem pogovoru z delavcem in delavko na TIC-u, to je 
tisti dogodek, na katerega se navezujem,  sem spomnil na lansko predstavitev knjige g. Pezdirja, 
ki je bila izpeljana prav v omenjeni dvorani, torej v dvorani Sv. Frančiška Asiškega, in vprašal 
kako to, da je bil lani tak dogodek možen, letos pa več ne. Rečeno mi je bilo, da je bilo po lanskem 
dogodku v TIC-u kar nekaj negodovanja kako to, da se je tak dogodek dovolil speljati, kar je po 
mojem oz. našem mnenju v odboru, nedopustno.  
 
Vprašanje je sledeče: ali ni ustavno sporno, da je političnim strankam najem prepovedan, ostalim 
pa ne? Ponavljam: gre za predstavitev knjige in ne za strankarski dogodek. In naj omenim še, da 
smo pred tem imeli enak interes za najem male dvorane v gledališču in situacija je bila enaka, 
praktično enaka. Ni nam bilo dovoljeno najem. In lahko tudi spomnem, da v gledališču so še pred 
kratkim so vsa soočenja potekala, torej, toliko bolj politični dogodki so normalno potekali. Imeli 
smo še eno, še en tretji interes po najemu, ki sicer nima toliko veze z občino, ampak tudi tam so 
bile okoliščine malo čudne, da predstavitve te knjige, nam ni bila pač omogočena. In me zanima, 
če je to ustavno sporno, mogoče. To je to. 
 
PISNO: 
 
1. Najem dvorane sv. Frančiška Asiškega v Kopru in male dvorane v gledališču Koper 
 
V mesecu marcu smo v občinskem odboru SDS Koper stopili v kontakt s TICem zaradi interesa 
po najemu dvorane sv. Frančiška Asiškega. Gre za predstavitev knjige v organizaciji Zbora za 
Republiko, plačnik pa bi bil MO SDS Koper. Ne gre torej za politični ali strankarski dogodek, 
ampak za kulturni dogodek. Sprva je kazalo, da bo najem možen, kasneje pa nam je bilo rečeno, 
da najem prostora ni mogoč, ker gre za politično konotacijo. Rečeno nam je bilo tudi naj pošljem 
uradno prošnjo, nakar bodo videli kaj se da narediti, a obenem izpostavili, da so pravila pač taka. 
Zaradi dogodka, ki ga bom opisal v nadaljevanju pa sem se odločil, da pri prošnji ne bom vztrajal 
in se v izogib temu, da bi nič krivi zaposleni imeli težave, preko maila zahvalil za pojasnila in 
zadevo zaključil. Glede na to, da je cenik javno dostopen in da lahko dvorano najame vsak, me 
zanima zakaj političnim strankam najem ni dovoljen, čeprav gre za predstavitev knjige, 
organizator pa ne bi bila politična stranka. V telefonskem pogovoru z delavcem/delavko na TICu 
sem spomnil na lansko predstavitev knjige g. Pezdirja, ki je bila izpeljana prav v omenjeni 
dvorani in vprašal, kako to, da je bil lani tak dogodek možen, letos pa več ne. Rečeno mi je bilo, 
da je bilo po lanskem dogodku v TICu kar nekaj negodovanja kako to, da se je tak dogodek 
dovolil, kar je po mojem mnenju nedopustno. Vprašanje je sledeče: ali ni ustavno sporno, da je 
političnim strankam najem prepovedan, za ostale pa ne? Ponavljam: gre za predstavitev knjige in 
ne za strankarski dogodek. Pred tem smo enak interes za najem imeli tudi za malo dvorano v 
gledališču, a nam je bilo rečeno enako. Naj spomnem: v gledališču so vsa ta leta brez težav 
potekala politična soočenja in ostali podobni dogodki. 
 
2. Prehod nasproti hotela Koper (iz promenade nasproti vhoda v hotel proti tržnici oz. 

privezom) 
 
Nasproti hotela Koper je že leta urejen dostop do promenade, in sicer preko dveh ali treh 
stopnic, kar za invalide pomeni, da morajo cesto prečkati na drugih prehodih za pešce, ki pa le 
niso tako blizu, sploh če pomislimo na invalide oz. gibalno ovirane osebe. Prvi je pri gostinskem 
lokalu »Calypso«, drugi pa še dlje, in sicer pri bankomatu nasproti tržnice. Pobuda: ureditev 
dostopa tudi za invalide na omenjenih stopnicah ali še en prehod za pešce takoj nasproti lokala 
»Čajnica Vanila«, torej tik ob koncu žive meje. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
V imenu naše svetniške skupine dajemo pobudo za obravnavo poročila Nadzornega odbora 
»Pregled projekta Solis«. Nadzorni odbor Mestne občine Koper je ob izteku prejšnjega mandata 
22. julija lansko leto, izdal poročilo »Pregled projekta Solis« in ga poslal v obravnavo županu in 
občinskemu svetu. Z njim je seznanil tudi Računsko sodišče in Ministrstvo za javno upravo 
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Republike Slovenije. Poročilo ugotavlja, da je Mestna občina Koper z nesmotrnim, neučinkovitim 
in negospodarnim ravnanjem ob izvajanju tega projekta utrpela znatno finančno in gospodarsko 
škodo. Ob tem je ugotovljeno tudi tveganje ničnosti nekaterih zemljiškoknjižnih postopkov in 
nepravilnosti poslovnega in finančnega ravnanja ob izvajanju projekta. Nadzorni odbor je v 
svojem poročilu ugotovil, da je projekt bistveno skrenil iz začetnega načrtovanega cilja, t.j. 
pridobitve javnega objekta »Olimpijski center – bazen Koper«, s postopkom javno-zasebnega 
partnerstva in koncesijske izgradnje. Zaradi kompleksnosti in časovne razvlečenosti tako 
vodenega projekta je Nadzorni odbor med drugim priporočil tudi forenzično preiskavo 
skladnosti postopkov in finančnega poslovanja, ki naj bi ugotovila tudi morebitne odškodninske 
in kazenske odgovornosti. Predmetno poročilo nadzornega odbora v izteku mandata občinskega 
sveta in župana v letu 2022 ni bilo obravnavano, verjetno zaradi jesenskih predvolilnih in 
volilnih opravil. Ker ga zaenkrat ne vidimo v agendi dela sveta v sedanji sestavi predlagamo, da 
se to poročilo obravnava najkasneje na majski seji občinskega sveta in upošteva navedena 
priporočila nadzornega odbora. 
 
ANNA POROPAT, članica občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
1. Vinjetni sistem na HC 5 
 
Ker odgovor na zastavljeno vprašanje o vinjetnem sistemu na HC 5 na seji dne, 23.02.2023 ni 
popoln, ponovno zastavljam vprašanje in prosim, za konkreten odgovor glede trajne ukinitve 
vinjet. 
 
Po uvedbi vinjet se je promet skozi naselje Škofije izjemno povečal. Svet KS je občino večkrat 
pozval, naj stori vse, da bi se vinjetni sistem na odseku bivši mejni prehod Škofije – tunel 
Markovec odpravil. Ob številnih gradbiščih na Škofijah se težave zaradi tranzitnega prometa, ki 
se izogiba vinjetam, v prometu še zaostrujejo, zato bi bila letos potrebna vsaj začasna odprava 
vinjet. 
 
Župana in pristojni urad sprašujem: 
 
1. Kaj, kdaj in  s kom so imeli uradne sestanke ali pogajanja glede trajne ukinitve vinjetnega 

sistema na HC 5? 

2. Ali so se pred investicijskimi posegi (2022, 2023) na državni cesti R3 740 poskušali 

dogovoriti o začasni odpravi vinjet?  

Prosim za navedbo konkretnih datumov sestankov in dostavo zapisnikov ali zabeležk oziroma za 
vse  dokumente, s katerimi ste argumentirali nujnost začasne in trajne odprave vinjetnega 
sistema. 
 

 
Seja se je zaključila ob 20.15. 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 


